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Bemanningen på Väderkvarnens äldreboende 

 

Äldreomsorgen i Stockholm har under de senaste åren fått vidkännas nedskärningar i 

olika former. De äldre som får biståndsbeslut är allt sämre, de ersättningar som betalas 

till utförarna är allt lägre i fast penningvärde. Trots detta har omsorgen på vissa enheter 

kunnat hålla en hög kvalitet genom att fokusera på rätt saker och ge personalen 

utbildning och ansvar. 

 

Väderkvarnens äldreboende har haft stora svårigheter att uppnå kontinuitet i vården då 

man då man successivt behövt bereda plats för övertalig personal från privatiserade 

äldreboenden. Till nämnden har rapporterats om brister i dokumentation och utevistelse. 

Till följd av bristande budgethållning är Väderkvarnen inte längre en resultatenhet, och 

kostnader och intäkter särredovisas därför inte för nämnden. 

 

Det har nu kommit till vår kännedom att personalen på Väderkvarnen anser att 

bemanningen på de delar som utgör vård- och omsorgsboende är så låg att det utgör ett 

arbetsmiljöproblem. Av de underlag vi tagit del av tycks bemanningen ligga väsentligt 

lägre än de nivåer som avtalats vid äldreboendet Vasen, från vilket vi fått en stor mängd 

uppgifter det senaste året. Med tanke på att Väderkvarnen är ett kommunalt äldreboende 

och därmed saknar vinstintresse, finns det ingen anledning att tro att bemanningen hålls 

nere utöver vad som styrs av budget. Vi vill därför ha redovisat för nämnden: 

 

- Vilka kostnader belastar Väderkvarnens äldreboende som gör att bemanningen 

hålls på en nivå långt under alla rekommendationer för äldreboenden i 

Stockholm och Sverige? 

- Vad kommer att göras för att snarast förbättra bemanningen på Väderkvarnen? 

 


